
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/18 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 29 stycznia 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Wiolettę Gil 

Skarbnika Gminy, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Państwa Radnych oraz pozostałych 

uczestników sesji.  

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXVI sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 13 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w 

Jedwabnie im. Komisji Edukacji Narodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w 

Jedwabnie poprzez likwidację Filii Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze. 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 
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Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 13, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 13 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radny Szewczyk – mieszkańcy zgłaszają do urzędu uwagi odnośnie awarii oświetlenia 

ulicznego, mijają tygodnie ale nic w tej sprawie nie jest zrobione. 

 - zgłasza wniosek i prosi o odpowiedz na piśmie w kwestii remontu drogi Waplewo-Jurgi. 

Przez stan drogi są uszkodzenia aut. 

 Pani Przewodnicząca Rady – lampa solarna w miejscowości Dzierzki nie świeci  

 - zbiera się woda po deszczach przy przejściu dla pieszych przy dawnym przedszkolu i w 

Burdągu przy przystanku autobusowym, 

 radny Dunajski – zgłaszał już kwestię awarii lamp w miejscowości Jedwabno, ale nic 

nie zostało zrobione, prosi aby się tą sprawą zająć, 

 - kwestia dojazdu do hali, czy jest szansa aby tę drogę wykonać, chociażby wyłożenie kostką. 

 radny Janowski – na jakim etapie jest kwestia remontu świetlicy wiejskiej w Nartach, 

 radna Trzcińska – wniosek o naprawę lampy za mostkiem w Nowym Dworze, 

 rana Łukasiewicz – czy remont drogi w Kocie zostanie dokończony. 

 

Ad. 5 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2018- 2030. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 
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Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXVI/248/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Pan Przewodniczący posiedzenia udzielił głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

Pani Skarbnik poinformowała: 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z wnioskiem Kierownika wprowadzono po stronie dochodów, dochody z tytułu 

dostarczania wody (rozdz. 40002 § 0830) w wysokości 5.523,72 zł, oraz z tytułu gospodarki 

ściekowej (rozdz. 90001 § 0830) w wysokości 8.596,06 zł, z uwagi na dalsze 

administrowanie przez kolejne 3 miesiące przez Gminę Jedwabno sieci wodno-kanalizacyjnej 

w miejscowościach: Lipniki, Dzierzki, Nowy Dwór, czarny Piec i Witowo, 

2). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono plan dotacji na 

prowadzenie ŚDS Jedwabno w rozdz. 85203 § 2010 o kwotę 52.495,00 zł, 

3). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zwiększenia dochodów z tytułu 

realizowanego przez GOPS projektu ,,Usługi społeczne dla rodziny w gminie Jedwabno'' z 

uwagi na zmianę finansowania projektu z 2017 roku na 2018 rok (rozdz. 85395 § 2057) – o 

kwotę 18.305,30 zł. 

 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o 20.069,92 zł. 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem zwiększającym dochody w zakresie dostarczania wody i gospodarki 

ściekowej, zwiększono wydatki w rozdz. 40002 (dostarczanie wody) w § 4210 (zakup 

materiałów i wyposażenia) o kwotę 1.523,72 zł i w § 4300 (zakup usług pozostałych) o kwotę 

4.000,00 zł, oraz zwiększono wydatki w rodz. 90001 (gospodarka ściekowa) w § 4210 (zakup 

materiałów i wyposażenia) o kwotę 3.596,06 zł i w § 4300 (zakup usług pozostałych) o kwotę 

5.000,00 zł, 
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2). zgodnie z wnioskiem zmniejszono środki na ŚDS Jedwabno (z uwagi na zmniejszenie po 

stronie dochodów), o kwotę 55.845,00 zł, oraz dokonano przeniesień w ramach budżetu ŚDS , 

w następujących §: 

- § 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników) zmniejszono o kwotę 43.560,00  zł, 

- § 4110 (składki na ubezpieczenie społeczne) zmniejszono o kwotę 3.803,00 zł, 

- § 4120 (składki na Fundusz Pracy) zmniejszono o kwotę 1.068,00 zł, 

- § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia) zmniejszono o kwotę 26.564,00 zł, 

- jednocześnie wprowadzono § 4170 (wynagrodzenia bezosobowe) w wysokości 22.500,00 zł, 

3). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zwiększenia środków na realizację 

projektu – w kwocie 21.655,30 zł, z tytułu realizowanego przez GOPS projektu ,,Usługi 

społeczne dla rodziny w gminie Jedwabno'' z uwagi na zmianę finansowania projektu z 2017 

roku na 2018 rok (kopia wniosku w załączeniu). 

Łącznie wydatki  po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o 20.069,92 zł. 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXVI/249/18 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 

W dniu 1 stycznia 2018 roku weszła  w życie nowela ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w 

wodę, która wprowadza regulatora cen wody i ścieków.  Według nowych przepisów,  od 1 

stycznia 2018 r. rolę regulatora gospodarki wodnej przejął dyrektor regionalnego zarządu 

gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Wody Polskie to 

nowa instytucja powołana na mocy Prawa wodnego. Nowe przepisy spowodowały, że w 

praktyce  obowiązują taryfy za dostarczaną wodę i odprowadzane ścieki ustalone uchwałą 

Rady Gminy Jedwabno  na 2018 rok do momentu określenia aktualnych stawek w tym 

zakresie przez regulatora, na co ów regulator ma 6 mc-y od chwili wejścia w życie 
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powyższych przepisów. W związku z tym w 2018 roku będą obowiązywać dwie taryfy: jedna 

podjęta przez Radę Gminy Jedwabno uchwałą Nr XXXI/221/17 z dnia 25.10.2017 r i druga 

wskazana przez regulatora. 

 Mając na uwadze powyższe okoliczności, należy również zapewnić dopłaty do taryf 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 2018 rok celem 

stabilizacji na rynku opłat za wodę i ścieki. 

Ustala się dopłaty do cen 1 m3  wody i 1 m3  odprowadzanych ścieków, wynikających z taryf 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków, obowiązujących w 

2018 roku dla wszystkich taryfowych grup odbiorców w wysokości: 

1)  1 zł + VAT za 1 m3 wody pobieranej z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia wsi w wodę; 

2) 3 zł + VAT za 1 m3 ścieków komunalnych odprowadzanych do urządzeń zbiorowego 

odprowadzania ścieków; 

Dopłaty, o których mowa przekazywane będą Zakładowi Gospodarki Komunalnej Spółka z 

o.o. w Jedwabnie w okresach miesięcznych, w terminie do dnia 20 następnego miesiąca za 

miesiąc poprzedni, na podstawie udokumentowanych zestawień ilości dostarczonej wody i 

odprowadzonych ścieków. 

Sytuacja w 2018 roku będę nie jasna ze względu do wprowadzenia dwóch taryf. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXVI/250/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Jedwabnie im. Komisji Edukacji 

Narodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Jedwabnie poprzez likwidację Filii Szkoły 

Podstawowej w Nowym Dworze 

Pan Wójt – kwestia zamiaru likwidacji była już stawiana pod obrady sesji. Zgodnie z 

zapowiadaną reformą edukacji że nie będzie zlikwidowana żadna szkoła, Kuratorium Oświaty 

nie chciało podjąć decyzji w sprawie likwidacji filii w Nowym Dworze. W dniu 14 listopada 
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był u nas Kurator i przychylił się do tego problemu i zrozumiał naszą sytuację. W związku z 

tym przedstawiamy tę uchwałę jeszcze raz. 

Zamiar likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze, wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół w Jedwabnie, spowodowany jest tym, że od roku szkolnego 2015/2016 do placówki nie 

uczęszczają uczniowie. Uczniowie z Filii Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze 

uczęszczają od roku szkolnego 2015/2016 do Szkoły Podstawowej w Jedwabnie, gdzie gmina 

zapewniła im dowóz do szkoły. 

Samorząd gminy, widząc stopniowe wygaszanie szkoły, wszystkim nauczycielom ww. Filii 

zapewnił pracę w Szkole Podstawowej w Jedwabnie. 

Przedmiotowa likwidacja Filii nie będzie miała wpływu na działalność Zespołu Szkół w 

Jedwabnie, w której skład wchodzi likwidowana szkoła. 

Gmina zapewnia uczniom zlikwidowanej placówki możliwość kontynuowania nauki w 

Szkole Podstawowej w Jedwabnie. Gmina zapewnia dowóz uczniów do placówki jak również 

na czas oczekiwania na autobus po zakończeniu zajęć, uczniowie objęci są opieką w świetlicy 

szkolnej. 

Dyskusja: 

radny Dunajski – mamy zamiar czyli nie do końca musimy zlikwidować. 

Pan Wójt – tak najpierw musi być zamiar likwidacji jak będzie zgoda Kuratora to będziecie 

Państwo podejmować uchwałę o likwidacji.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXVI/251/18 została przyjęta 13 głosami jednogłośnie, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Kulas – oświetlenie uliczne, wszystkie punkty zostały zapisane zostało 12 stycznia 

wystosowane zapytanie ofertowe, nie zgłosiła się żadna firma, w dniu 19 stycznia ponowne 

zapytanie ofertowe zgłosiły się firmy. Cena najtańszej w porównaniu do lat ubiegłych jest o 

30% wyższa. Unieważniliśmy to postępowanie. W dniu dzisiejszym wystosowaliśmy kolejną 

procedurę troszkę zmienioną. Firma która do tej pory obsługiwała nie złożyła w ogóle oferty. 
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Wszystkie pytania zapisane i czekamy na odpowiedz od firmy, która będzie świadczyła nam 

usługi.  

 remont świetlicy w Nartach – w tamtym tygodniu rozmawiał z sołtysem, który musi 

oszacować co powinno być zrobione. Musimy to zrobić w tym roku. Pieniądze w budżecie są 

zapisane na ten projekt.  

 kwestia przejścia przy starym przedszkolu, Zarząd Dróg Powiatowych powiedział że 

to nastąpi w pierwszym półroczu. Dwa tygodnie temu byli przedstawicieli z Zarządu, 

pokazano im jak zalewa drogi, obiecali że wykonają prace. 

Pan Wójt – zastanawiamy się i planujemy zaprojektować środki w budżecie na remont drogi 

na halę sportową i na odcinek drogi przy cmentarzu. Planujemy to zrobić z polbruku  

 

Ad 10 

Sprawy różne. 

 Pani Sekretarz – poinformowała, iż Wojewoda zarządził wybory uzupełniające do 

Rady Gminy w okręgu nr 8. Termin wyborów zarządzony na dzień 22.04.2018r. 

Kalendarz wyborczy do 12.02.2018r. Komitet wyborczy powinien być 

zarejestrowany. Przesłaliśmy do sołectw pisma o rozplakatowanie na tablicach 

ogłoszeń  informacji wyborczej. Informacja też jest zamieszczona na BIPe. 

Radna Trzcińska – wniosek o załatanie piaskiem dziur przed świetlicą w Nowym Dworze, 

 z kratek deszczowych wydobywa się fetor. 

Radny Mil – czy w ogóle istnieje dokumentacja odprowadzania wód opadowych w 

miejscowości Jedwabno. 

Pan Kulas – z kratek deszczówki wydobywa się fetor, ponieważ zalegają ścieki, jak będzie 

więcej ścieków będą one płynąć, co automatycznie zniweluje fetor.   

 - gmina nie posiada dokumentacji odprowadzania wód.   

 

Pani Przewodnicząca Rady wystąpiła z apelem o dofinansowanie zakupu akordeonu dla 

Zespołu Pieśni i Tańca Jedwabno z okazji 35- lecia istnienia zespołu. Propozycja aby 1 dietę 

przeznaczyć na dofinansowania zakupu sprzętu.  

Radny Dunajski – Zespół Pieśni i Tańca działa najdłużej w naszej gminie. Nigdy nie mieli 

własnego akordeonu. Nie mają możliwości żeby kupić. Myślę że taka forma pomocy była by 

bardzo przydatna.  
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Radna Trzińska – przychylam się do takiej propozycji, ale mam prośbę zrobić to oficjalnie. 

Czy my jako sołectwo możemy przekazać jakąś kwotę.  

Pani Sekretarz – na sprzęt tego typu nie możecie. Przekazać środków sołeckich.  

Radna Licka – w celu poparcia tej inicjatywy, członkowie tego stowarzyszenia mnóstwo 

prywatnego czasu i pieniędzy poświęcają dla promocji gminy z własnej inicjatywy.  

Radny Mil – możemy pomóc w każdej formie, nawet przekazać 1 % zwrotu z podatku na 

stowarzyszenia. 

Pan Wójt – żeby otrzymać 1 % z podatku trzeba być organizacją pozarządową, i być 

zarejestrowaną organizacją.. Na dzień dzisiejszy żadna organizacja na terenie naszej gminy 

takiego statutu nie ma. Nie możemy dla nich przekazać 1 % z podatku.  

Pani Sekretarz – jeżeli ktoś chce sam z siebie pomóc mają konto bankowe,  na które można 

przesłać. 

 

Ad 11 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXVI Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1100 do godz. 1220. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 
 


